

Travel Incentive terms and conditions:

1. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** applies to all Malaysia and Singapore distributors only.
2. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** all sales must be generated in Malaysia and Singapore district.
3. Each qualifier is entitled to qualify a maximum of two (2) tickets.
4. Travelling date will be notified to eligible qualifiers via company notification in the first quarter in year 2021.
5. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** will depart in year 2021.
6. Accommodation will be provided on a twin sharing basis. Any single accommodation request will subject to additional charges and room availability.
7. All travellers' international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
8. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** reward(s) is non-transferable and non-exchangeable for cash, credit, other products in part or in full.
9. The holiday tour will depart from KLIA. All qualifiers shall responsible for their own transport to KLIA.
10. All eligible travellers shall not cancel/absent without notification after the acceptance confirmation is provided to the company. The company reserves the right to incur you on the cost/fees due to the loss of your absent/cancellation.
11. Return Legacy reserves the right to substitute the travel incentive destination with another destination of a similar value due to any force majeure event which include but not limited to war, riot, lockout, industrial action, fire, flood, drought, storm, or any event beyond the reasonable control of Return Legacy.
12. Return Legacy reserves the right to change, amend, delete or add to these terms and conditions at any time without prior notice.

旅行奖励条件与条规：

1. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** 仅公开予马来西亚以及新加坡的经销商。
2. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** 所有销售月绩必须在马来西亚以及新加坡境内进行。
3. 每位合格者将有资格获得最多两 (2) 张奖励。
4. 出发日期将于 2021 年第一季度通过公司书面通知所有的合格者。
5. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** 之旅将于 2021 年出发。
6. 住宿将以双人方式提供。任何单一住宿都将额外收费，并视情况而定。
7. 所有合格者的护照或其他公认的旅行证件，必须持有至少 6 个月的有效期 (以回程日期起计算)。
8. **“CIAO - ITALY TRAVEL INCENTIVE 2020”** 奖励一律不可转让或兑换现金。
9. 旅游地点将从 KLIA 出发。合格者必须自行安排到达 KLIA 的交通。
10. 凡确认参加旅游者，不得在没有通知并获得公司同意的情况下取消/缺席。公司保有对您收取成本/费用的权利。
11. 因任何不可抗力事件，包括但不限于战争、骚乱、停工、工业行动、火灾、水灾、干旱、风暴，或任何公司无法预料或控制的范围事件，公司保留权力替换同等价值的旅游奖励。
12. 公司保留随时更换，修改，删除或增加条款和条件的权利，恕不另行通知。